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Aantal leden De Vogelvriend: 65.                          

Bestuur vanaf 31 januari:                                                                   

Harry Kil (voorzitter, 06 13957200).                                                                                                 

Secretaris: vacant.   
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Johan van Nispen (TT- en ringencomm., 06 51635755) 

Ben Mureau (materiaalman, 06 55957593).                                        
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Clubbijeenkomsten: Café Marktzicht/De 

Harmoniezaal, ingang Lagestraat 1, Rijsbergen.                   
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Redactieadres: renejokeroks@outlook.com ;  
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Website: www.de-vogelvriend-rijsbergen.nl                                                
 

Foto voorpagina: Bram Coremans was de grote winnaar 

van de tt. Foto Huub Vervest.  
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Voorwoord  

Niemand die het volgens mij in de gaten had maar we 

zijn dit jaar 65 geworden. Ooit zat het werk er dan 

op en kon je achterover gaan leunen maar dat 

privilege hebben we niet meer. Wij willen nog niet op 

onze lauweren gaan rusten. Ondanks dat de jaartjes 

gaan meetellen, leggen we ons niet zomaar neer bij de 

ouderdom die stapje voor stapje onze club binnen 

sluipt. We raken op leeftijd maar zijn nog lang niet 

uitgeblust. Wel moeten we kritisch kijken hoe we op 

een verantwoorde wijze het werk kunnen verlichten, 

daar ben ik grote voorstander van. (Denk aan het 

afschaffen van de grote loterij). En ook: vele handen 

maken licht werk, alleen dan houden we het nog lang 

vol.                                                                                             

Een puntje van zorg is de vacante bestuursfunctie van 

secretaris. Die van voorzitter wordt vanaf februari 

ingevuld door Harrie Kil maar ik kan pas weer 

opgelucht adem halen als hij ook in een voltallig 

bestuur zitting kan gaan nemen. Kom op, mensen, er 

moet hier toch iemand voor te vinden zijn! Er worden 

sowieso wat secretarisfuncties verdeeld dus het 

wordt er voor hem of haar een stuk makkelijker op. 

Hier zijn we geen 65 voor geworden!                                      

Ik wens jullie veel geluk en voorspoed in 2025!  

René Roks, voorzitter.   



In memoriam Jos Christianen.                           
Door de redactie.     

In de vroege ochtend van maandag 9 december jl. is 

Jos Christianen plotseling overleden. Ofschoon zijn 

gezondheid door de ziekte COPD al enkele jaren 

achteruit ging, kwam zijn overlijden onverwachts.                                                                              

Jos werd op 1 januari 1993 lid van onze vereniging en 

werd op het teerfeest van 2018 gelauwerd als 

zilveren jubilaris. In die 25 jaar heeft hij zijn 

steentje bijgedragen aan ons verenigingsleven en  

heeft hij bij diverse clubactiviteiten een belangrijke 

rol gespeeld. Jarenlang fleurde hij onze  

tentoonstelling op met een vijverpartij in de grote 

zaal van Koutershof. Ook bevolkte hij regelmatig de 

volières met bijzondere vogels uit zijn rijke 

vogelbestand. Zijn tuin, volieres en vijvers aan de 

Kaarschotsestraat waren enkele keren een dankbaar 

bezoekadres tijdens onze fietstocht “Kom in de Kooi”. 

Jos voelde zich sterk aangetrokken tot watervogels 

maar ook ibissen, ooievaars en kraanvogels kleurden 

zijn tuin tot een exotisch paradijs. In die 

hoedanigheid was hij een vooraanstaand lid van 

Aviornis, dé belangenvereniging voor liefhebbers van 

parkvogels en sierwatervogels. Hij is maar liefst 24 

jaar voorzitter geweest van Aviornis, regio Brabant. 

Hij heeft zelfs lange tijd zitting gehad in het 

landelijk hoofdbestuur.  



Jos is dus niet voor niets benoemd tot “Lid van 

Verdienste van Aviornis Nederland”.                                                                                         

De laatste jaren trok hij zich steeds meer terug uit 

het verenigingsleven en zowel wij als Aviornis waren 

hem de laatste jaren helaas wat uit het oog verloren. 

Hij is 75 jaar geworden.                                              

Tijdens de afscheidsdienst heeft Peter Arts op 

verzoek van de familie namens De Vogelvriend het 

woord mogen nemen om Jos met mooie anekdotes uit 

het verleden te gedenken.      

foto: Jos Christianen. R.I.P.  

 



Mededelingen.                      Door de redactie.                 

-John van der Heijden, Johan Jochems, Peter 

Daemen, Monique van Hasselt en At Bijsterveld 

hebben per 1 januari hun lidmaatschap opgezegd. 

Peter Daemen levert hiermee ook gelijktijdig zijn 

erelidmaatschap in. Mike Kriesels uit Etten-Leur en 

Ger Rikken uit Breda zijn lid geworden. Totaal hebben 

we nu 65 leden. Drie minder dan een jaar geleden.                                                 

-En twee van die 65 zijn erelid: Peter Arts en Christ 

Graumans.                                                                      

-Yvonne Oostrijck, de vrouw van ons lid Koos 

Oostrijck uit Breda, is op 8 december overleden. Op 

een paar weken na is ze 75 jaar geworden. Ze was 

vanaf april ernstig ziek.                                                      

-Liza Hendrikx, de vrouw van ons lid Jan Hendrikx uit 

Rijsbergen, is in de nacht van 16 op 17 december 

rustig in haar slaap overleden. Ze was 77 jaar.             

De clubactiviteiten die je nu al in je 

agenda kunt zetten.            Door de redactie. 

Jaarvergadering                           vrijdag 31 januari.                                            

Vogelquiz                                      vrijdag 14 maart.                                                                                                                                              

Ledenvergadering                         vrijdag 28 maart.    

Vogelexcursie Tiengemeten          woensdag 30 april.                          

Ledenvergadering                         vrijdag 9 mei. 

Fietstocht “Kom in de Kooi”          zondag 25 mei.                                                



Teerdag                                       zaterdag 28 juni.                                          

Ledenvergadering                         vrijdag 22 augustus 

(TT-vergadering).                                                   

Ledenvergadering                         vrijdag 17 oktober 

(TT-vergadering).                                                                        

TT-week Koutershof                    5 t/m 9 november                                     

Oliebollenvergadering                  2 januari 2026. 

De bingo avonden in 2025 zijn op:                                                                                          

Woensdag 29 januari- Donderdag 20 februari- 

Woensdag 26 maart- Woensdag 23 april- Woensdag 

21 mei- Woensdag 18 juni- Woensdag 27 augustus- 

Woensdag 24 september- Woensdag 22 oktober- 

Woensdag 19 november- Donderdag 18 december 

Rabo Clubsupport.                  Door René Roks. 

In oktober kwam de opbrengst van de RABO 

Clubsupport meteen op de juiste plaats terecht, nl.  

bij onze penningmeester Peter Arts. Want hij kreeg 

bij hem thuis, uit handen van RABO-directeur Corné 

de Vooght himself nog wel, de cheque t.w.v. € 390,- 

overhandigd. Een mooi bedrag. En het was ook nog 

eens vijftig euro meer dan in 2023. Als je goed kijkt 

zie je de witkuifgaailijsters zitten, nieuwsgierig als ze 

zijn. Maar ook brutaal, leergierig, intelligent, speels 

en levendig. Wat zijn het schitterende vogels. En wat 



zijn het druktemakers. Corné werd door deze vogels 

met veel tam tam en poeha onthaald.  

                     

Foto: Peter is tevreden over de opbrengst. 

                                 
Foto: witkuifgaailijster. 



Tegenslag kreeg de tentoonstelling er niet 

onder.                                     Door René Roks.                                  

Met de gedachte dat er weleens beduidend minder 

vogels op onze tentoonstelling ingeschreven zouden 

worden, hadden we eigenlijk nooit echt rekening 

gehouden. Het was de laatste jaren eerder de vraag 

of we bij 450 of bij 500 vogels uit zouden komen. 

Maar dit jaar voelde het vanaf een paar maanden voor 

de TT al niet goed. Het aantal leden wat met de 

hobby gestopt is of is gaan minderen, neemt inmiddels 

ook bij De Vogelvriend serieuze vormen aan. Er was 

dan ook geen ontkomen aan dat dat een keer zijn 

weerslag zou krijgen op het aantal inzendingen. Onze 

bange vermoedens kwamen uit want er werden maar 

liefst 100 vogels minder ingeschreven dan vorig jaar. 

Dat is ruim 20% minder! En dat is erg veel op één jaar 

tijd. Dat hakt er stevig in. Maar het kon natuurlijk 

niet uitblijven. Lange tijd konden wij de malaise in de 

vogelhobby voor ons uit schuiven maar inmiddels kan 

zelfs De Vogelvriend het tij niet meer keren. En het 

bleef niet bij deze ene tegenvaller want op het 

allerlaatste moment meldden twee deelnemers zich 

af. Dat scheelde ook nog eens dertig (30!) vogels. 

Daar hou je al helemaal geen rekening mee en daarom 

deed dat misschien wel meer pijn dan die 100.  



               
Foto: Sjaak de Waard draagt zijn kampioenen over aan 

Kees Weijgers en Rob Burgmans. 

Hoe vreemd het ook mag klinken, verslagen voelden 

we ons geen moment. Met 320 vogels kun je er nog 

steeds een mooie en volwaardige tentoonstelling van 

maken. Zeker als je er de rest bij denkt wat we 

allemaal van plan waren. Bijvoorbeeld de 

enveloppenactie, die was zoals altijd weer opvallend 

aanwezig en dat gaf ook dit jaar weer een extra 

gezellig cachet aan het geheel. Een kleurrijk 

ingerichte cadeaushop, vol gestouwd met prijzen voor 

die enveloppenactie, zo’n aanblik maakt een mens 

meteen vrolijk. De zaal was met mooie bloemen en 

planten weer fantastisch groen ingericht, er straalde 

zelfs een bepaalde rust van uit, en veel kleine, 

onopvallende dingetjes, zoals kunstwerkjes en panelen 

met vogelpostzegels, maakten de aankleding af.  



 

De 8 exotisch ingerichte vitrines waren dè               

eye catcher van de show. De bezoekers waren er 

razend enthousiast over. En laat ik de verkoopklasse 

niet vergeten. Onderschat die niet. De liefhebber 

kijkt altijd reikhalzend uit naar wat er zoal te koop is 

op vogeltjesgebied. Enveloppenactie, vitrines, 

verkoopklasse, veel groen, het zijn belangrijke pijlers 

waar de TT op leunt. En dan stonden er dit jaar de 

volières nog niet bij.                                                             

Trouwens, het was gezellig druk op de TT, daar mogen 

we echt niet over klagen.                                           

Ondanks het lagere aantal vogels durf ik te stellen 

dat we mogen spreken van een zeer geslaagde 

tentoonstelling. De vele leuke reacties van de 

bezoekers spreken boekdelen wat dit betreft.                      



De grote loterij, de trekking op zondagmiddag was  

toch altijd één van de hoogtepunten van de TT, werd 

niet echt gemist en of die ooit nog terug komt, is 

maar zeer de vraag. Ik denk zelf dat we definitief 

afscheid hebben genomen van het half varken.                       

Natuurlijk kwamen er op de evaluatievergadering 

puntjes naar voren die voor verbetering vatbaar 

waren. De voerploeg stond zaterdagmorgen voor een 

gesloten deur, om maar eens wat te noemen. En 

volgend jaar laten we voor de openingstijd van de tt                    

( 11.00 uur op zaterdag) beslist geen vogelhandelaren 

meer toe bij de verkoopklasse. En we hadden enkele 

tientallen catalogi teveel laten drukken. Maar dat is 

alleen maar goed, die evaluatie, de TT heeft er veel 

baat bij en die verbeteringen passen we volgend jaar 

meteen toe.                                                                         

De achtentachtig jarige Jan van der Heijden uit 

Breda werd tijdens de TT op zondagmiddag gelauwerd 

als jubilaris. Hij is 16 jaar lid bij ons, dat is op zich 

niet zo’n grote prestatie, maar als je net als hij al 

maar liefst 65 jaar trouw lid van de NBvV bent dan 

mag je gerust spreken van een uitzonderlijk lang 

lidmaatschap. Dat vind de bond ook en die doet zo’n 

speciaal jubileum dan ook niet af met het alom 

bekende bondspeldje maar met een heuse unieke 

oorkonde die speciaal gemaakt is voor de jubilaris. 

Jan was zichtbaar trots dat hij die oorkonde 

uitgereikt kreeg. En dat mag je dan wel zijn ook.                        



De Vogelvriend feliciteert Jan heel hartelijk met zijn 

briljante jubileum.  

                                
Foto: Briljante jubilaris Jan van der Heijden 

Ik geef het stokje door aan …………!                               
Door Eric Machielsen.  

Bert, bedankt voor het doorgeven van de pen. 

Hallo ik ben Eric Machielsen, 55 jaar en ben 

woonachtig in Rucphen, samen met mijn vrouw Daniëlle 

en zoon Niek. Naast mijn werk als Machinaal 

Timmerman besteed ik veel tijd aan mijn vogelhobby. 



Ik ben opgegroeid met vogels maar op negentienjarige 

leeftijd ben ik er pas serieus mee begonnen. In mijn 

jongere jaren heb ik al van alles proberen te kweken. 

Zoals b.v. witte Zebravinken, grasparkieten, 

verschillende soorten tropen en colli's. In 1990 ben ik 

lid geworden van "De Vogelvriend " en ben toen ook 

begonnen met het kweken van gele en groene 

kanaries. Toen ik in 1997 op mezelf ging wonen in 

Prinsenbeek kwamen daar sijsjes en barmsijsjes bij. 

Ook heb ik geprobeerd om keurmeester te worden 

maar ik vond de kroeg toen interessanter en ben toen 

maar met die opleiding gestopt. Maar het heeft me 

wel wat meer inzicht gegeven in de vogelsport. Toen 

ik in 2005 in Rucphen ging wonen met Daniëlle, ben ik 

gaan groeien in de vogelsport.  

                        
Foto: TT 2021. Eric en Daniëlle leveren al jaren een 

belangrijke bijdrage aan de keurdag.   



Gestimuleerd door mensen in mijn omgeving ben ik 

geworden wat ik nu ben. Op dit moment heb ik 

voornamelijk roodfactor mozaïeken en kobalten. Ik 

ben ook verschillende keren Nederlands Kampioen 

geweest. Mijn doel dit jaar is om goed te kweken voor 

verschillende shows, maar zeker voor het WK in 

België. Dit wordt mijn eerste W.K. deelname.                    

Ik hoop nog jaren te kunnen genieten van de 

vogelsport en ook lid te blijven bij De Vogelvriend.                 

Bij deze geef ik de pen door aan Harry Kil.                      

Foto: TT 2017. Eric (2e van rechts) in gesprek met de 

keurmeesters over de keurbriefjes.  



Bingo groot succes maar er komt nogal wat 

bij kijken.                       Door Johan van Nispen.                                                   

Beste Vogelvrienden, 

Als ik dit aan  het schrijven ben, hebben we net de 

laatste bingo van dit jaar in de Harmoniezaal 

gedraaid.                                                                         

Hier wil ik  de voorbereidingen van de bingo eens aan 

jullie laten zien. De meeste mensen denken dat het 

allemaal van zelf gaat maar dat is helaas niet zo. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Jullie weten dat de Boerendag is weggevallen dus er 

moest iets nieuws komen om het verlies aan  

inkomsten van de Boerendag op te vangen?                                                                             

Maar dat was sneller gezegd dan gedaan, dus wat gaan 

we er aan doen!!!                                                                     

Er kwamen ideeën over bloemen verkopen, klusjes 

doen en een bingoavond organiseren?                              

Maar enkele leden van het bestuur en ook sommige 

leden waren niet zo’n voorstander van een bingoavond. 

Er werd gezegd dat dan hetzelfde clubje wat nu op de 

vergadering zit ook op de bingo zou zitten.                                     

Nou, door veel doorzettingsvermogen van bepaalde 

personen zei het bestuur: geef maar eens een 

begroting wat het gaat kosten en we kijken dan wel 

wat we er mee gaan doen. Zo gezegd, zo gedaan en er 

werd een bingoavond georganiseerd. Op 6 september 

2023 gingen we er voor. Het bingoteam bestond uit 

Leny van Nispen, Toon mol , Jolanda Mol en Johan van 

Nispen. Het viel bij de mensen in de smaak.                           

Maar wat ik jullie nu eens wil laten zien, zijn de 

voorbereidingen voor zo’n bingoavond.                     

Uiteraard moet je in de organisatie mensen hebben 

die 1. gek genoeg zijn om het voor de vereniging te 

doen en 2. je moet mensen hebben die gek zijn op 

bingo.                                                                                      

Dan ga je bepalen wat voor prijzen je de mensen gaat 

geven. Je kunt spullen nemen maar je kunt ook 



cadeaubonnen geven. Welnu, wij hebben voor 

cadeaubonnen gekozen.                                                                         

De mensen hebben liever bonnen die ze zelf kunnen 

besteden dan al die kleine prulletjes waar ze niks mee 

kunnen. Wat het altijd goed doet bij de mensen zijn 

bonnen van een supermarkt, een bakker of een slager 

maar ook bloemenbonnen doen het goed.                              

Ook moesten we iets verzinnen om het de mensen 

aantrekkelijk te maken om te komen. Nu hadden we 

bedacht om in de pauze een verloting te houden.                                                                            

Toen kwam iemand op het idee om bij ieder 

bingoboekje dat men koopt een lootje te geven. Dus 

hoe meer boekjes je koopt hoe meer lootjes je hebt, 

hoe meer kans je hebt op de gratis prijzen.                                                                                   

De eerste prijs is een goed gevulde boodschappentas, 

daarnaast zijn er ook nog andere prijzen. In totaal 

een stuk of 3, 4  gratis prijzen. Soms schenkt iemand 

zelfs een prijsje.                                                                     

Je gaat een ontwerp maken voor een reclameaffiche 

en dan bladen om de nummers te controleren en 

vervolgens ga je kaartjes maken zodat de mensen 

weten wanneer de volgende bingo is .                                                                                

En als je dat allemaal voor elkaar hebt! 

 

 

 



 

       

 

 

 

 

 

 

Dan ga je de inkopen doen. Ook zoveel mogelijk bij de 

adverteerders die in de catalogus staan van de 

tentoonstelling.                                                                        

We draaien 8 ronden en een super ronde. En dat  

betekent prijzen voor elke ronde van 1 van € 10,00,                    

1 van € 12,50 en 1 van € 15,00, plus voor de 

superronde 1 van € 50,-.                                                           

Dus dan ga je op pad ( Leny & Johan.) Eerst naar 

Zundert, naar slagerij Graumans om 3 waardebonnen 

te kopen en gelijk ook een affiche  voor de reclame 

over de bingo af te geven. Dan bij Albert Heijn 

bonnen gaan kopen en daar ook gelijk een affiche 

ophangen. Dan naar de Hema voor een paar bonnen en 

ook nog even langs Dirk v/d Broek. Dan hebben we het 

Zundertse rondje gehad en hop, door naar Rijsbergen.             



In Rijsbergen beginnen we eerst bij Koutershof om 2 

affiches op te hangen en pakken gelijk een paar 

waardebonnen bij de Action mee om vervolgens door 

te gaan naar de bakker. Ook pakken we de Plus mee en 

hangen daar ook een affiche op. Dan ook nog even bij 

Nelleke Lochten binnenlopen voor een affiche af te 

geven en een bakkie koffie te doen.                                                                

Nu nog bij het Rijserf een affiche ophangen en dan 

eindelijk terug naar Etten-leur.                                      

Thuis moet al het papierwerk in orde gemaakt worden 

(o.a. de kassabonnen moeten verwerkt worden) en ook 

moet bepaald worden in welke volgorde de 

waardebonnen uitgegeven zullen worden. De 

bingoboeken moeten ook in orde gemaakt worden. Het 

laatste vel eraf halen want de bingoboeken worden 

verkocht per 10 ronden en aangezien wij er maar 9 

spelen zit er dus één vel te veel in het boekje. Maar 

dit laatste vel kunnen we gebruiken voor de laatste 

ronde als extra velletje, wat de deelnemers kunnen 

bijkopen voor de Superronde.                                                

Op de bingodag zelf de spullen naar Nelleke Lochten 

brengen en zorgen dat je ’s avonds weer op tijd 

aanwezig bent om de tafels klaar te zetten, inclusief 

de al vooraf gereserveerde tafels.     



 

Om 18.30 uur gaat de zaal open maar er zijn altijd 

mensen die eerder komen. Na 18.30 uur loopt het 

beetje bij beetje vol. Ook het bingoteam arriveert 

dan: omroeper Robert  Roijen (voorheen deed Jolanda 

Mol dat maar die wilde liever zelf bingo spelen) en 

nakijker Toon Mol. Toon is niet alleen nakijker van de 

bingoboeken maar hij installeert ook het digitale 

bingospel wat hij ons voor deze avond altijd te leen 

aanbiedt. Ook Robert, onze gezellige omroeper, 

installeert dan zijn spullen en zijn luidspreker om 

geinige opmerkingen mee te kunnen maken wanneer 

iemand prijs heeft.                                                                                



 

Als men een bingoboek koopt krijgen ze er een gratis 

lotje bij waarmee ze in de pauze kans maken op mooie 

gratis prijzen. Dus hoe meer bingoboeken men koopt 

hoe meer kans men heeft op een gratis prijs.                          

Ook is het mogelijk dat er 2 of 3 man tegelijk bingo 

roept. Nou, dan komen de dobbelstenen tevoorschijn 

en het wordt er voor de prijs gedobbeld. Wie het 

hoogst gooit, krijgt de bingoprijs en de verliezer wint 

de troostprijs. Hij of zij kan dan een pak koeken 

kiezen uit de volle mand met koeken.                                                             

We schommelen al bijna een heel jaar tussen de 50 à 

60 bezoekers per bingoavond. Dus we kunnen zeggen 



dat we al een aardige klantenkring hebben opgebouwd. 

En als de mensen het ook nog leuk vinden en op het 

einde van de avond tevreden en voldaan naar huis toe 

gaan, en “De Vogelvriend” er wat mee kan verdienen, 

dan zijn beide partijen tevreden. Maar zoals jullie 

kunnen lezen, kruipt er stiekem toch nog veel tijd in 

om een bingoavondje organiseren. Maar zolang je het 

bij de mensen nog aantrekkelijk kunt maken en het 

bingoteam er nog zin in heeft, gaan wij door.                      

Johan van Nispen.  

          

 



O.a. dit mozaïek werkstuk van de 18-jarige Sep van 

Peer was te bewonderen op de tentoonstelling.   

 



                

 

 

 

 

                                                                                                                               

 

 

 


